

REGISTRATION FORM 听众注册表

The 2nd International Forum on Sapphire Market & Technologies

第二届国际蓝宝石市场与技术论坛

Sept. 6 (PM) and Sept. 7, 2016 / 2016年9月6日下午和9月7日

Alongside 18th China International Optoelectronic Expo 2016, Shenzhen, China

同期展会：第18届中国国际光电博览会，深圳，中国

Pease fill this registration form in English. 请用英文填写此表格。

MAIN CONTACT DETAILS/基本信息

First Name/名:
Last Name/姓:
Job Title/头衔:
Company/公司:
Address/地址:
City/城市: State/省:
Zip code/邮编: Country/国家:
Tel/电话: Fax/传真:
Email/邮箱:
VAT number (For European company only)/此项针对欧洲公司:

REGISTRATION TYPE /注册类型

- Early bird rate:** EUR 310 (2200 CNY) by July 29, 2016 / 2016年7月29日前报名享有优惠价：310 欧（2200 人民币）
- Standard rate:** EUR 395 (2800 CNY) after July 29, 2016 / 标准价：395 欧（2800 人民币）

PAYMENT DETAILS/付款信息

- Credit Card/信用卡:** Visa Amex Mastercard

Cardholder's Name/持卡人姓名:

Credit card Number/信用卡号码:

Expiration Date/有效期限: / Security Code/安全码:

- Bank Transfer/银行汇款（法国银行账户信息）:**

Bank details/银行明细: HSBC, 1 place de la Bourse, F-69002 Lyon, France

Bank code/银行代码: 30056 - Branch code/分行代码: 00170 - Account No./账号: 0170 200 1565 87,

SWIFT or BIC code: CCFRFRPP - IBAN: FR76 3005 6001 7001 7020 0156 587

- Bank Transfer/银行汇款（国内银行账户信息，付款时请备注“YOLE/CIOE蓝宝石会议”）:**

Bank details/银行明细: 招商银行深圳分行南山支行

Account Name/账户: 深圳贺戎博闻展览有限公司

Account No./账号: 755919939110669

Bank Code/行号: 308584001153

I hereby accept Terms and Conditions of Sales /本人接受以上销售条款和条件

Date and Signature/日期和签名:

Please return this registration form by email to Camille Veyrier (veyrier@yole.fr) or by fax (+33472830183)
请将填写完整的注册表发送到以下邮箱 *Camille Veyrier (veyrier@yole.fr)* 或是发送传真 *fax (+33472830183)*

Conference cancellation & policy/会议取消和条款

All Sapphire Market & Technologies Forum cancellations must be e-mailed to veyrier@yole.fr and are subject to the following scale: Cancellations by telephone will not be accepted. Cancellations must be emailed no later than 15 business days prior to the event to Camille Veyrier (veyrier@yole.fr). After this date, no registration fees will be refunded. If for any reason the seminar should be cancelled, your registration fees will be refunded in full within ninety days. The seminar is not responsible for any charges caused by program cancellation or attendance limitations including airline, hotel and other expenses.

凡有关蓝宝石市场与技术论坛的听会取消必须以邮件的形式发送至 veyrier@yole.fr 且要符合以下条件：电话取消将一律被认为无效。取消注册的邮件须在会议开始前 15 天发送至 *Camille Veyrier (veyrier@yole.fr)*。若该日期之后申请取消，其注册费将不予返还。如由于某种原因会议被迫取消，贵公司的注册费将于 90 天内全额返还。研讨会概不负责因项目取消或出席人员限制而产生的其他费用包括酒店、航班等。